
Uitnodiging

‘t Haarhoes, van gymzaal tot multifunctioneel dorpshuis

Vrijdag 16 oktober 2015 om 19.00 uur

Opening en aansluitend open huis

Iedereen is van harte welkom!



	  Het begin van deze periode ligt ver achter ons. In 2010 besloot de gemeente Berkelland de 
jaarlijkse exploitatiesubsidie aan Stichting ’t Haarhoes per 1 januari 2013 stop te zetten. 
Dit was voor het bestuur destijds aanleiding om in 2011 samen met Stichting Noordijks 
Belang te onderzoeken hoe de exploitatie van de sportzaal verbeterd kon worden.  

Door het opheffen van de Bibliobus in 2012 kwamen de plannen in een stroomversnelling, 
omdat gezocht werd naar een geschikte locatie voor een vervangende dorpsbibliotheek: 
de zogenaamde Dorpsböke. Te realiseren met een eenmalig subsidie van gemeente en 
provincie.
Eind 2012 formeerde het bestuur een projectteam dat de bouw plannen voor dit 
dorpshuis heeft ontwikkeld en de verder benodigde financiering heeft geregeld.  

Doel van het dorpshuis is om de leefbaarheid en de sociale samenhang in Noordijk te 
bevorderen. Daarvoor is het belangrijk dat het dorpshuis eigentijds is, modern is ingericht 
en kwaliteit biedt. Zodra er goede voorzieningen zijn, kunnen nieuwe initiatieven worden 
ontplooid en groeit de gemeenschapszin. 
 

Zo heeft de projectgroep steeds goed voor ogen gehad dat het dorpshuis een 
belangrijke rol in het dorp heeft door het verbinden van mensen in alle leeftijdsgroepen 
en het ondersteunen van het verenigingsleven en de sociale banden in het dorp.

Sindsdien is er op vele fronten hard gewerkt. Feit is dat er nu, een jaar na de start van de 
bouw, een multifunctioneel dorpshuis staat waarop Noordijk met recht trots kan zijn. Een 
accommodatie van, voor en door Noordijkers, die laten zien waartoe 
gemeenschapszin kan leiden. Een eigenschap die we in de huidige samenleving, waarin 
individualisme steeds meer op de voorgrond staat, hard nodig hebben. 

Voorwoord

Opening dorpshuis 

Eindelijk is het zover, Noordijk opent zijn nieuwe dorpshuis. 
Hiermee komt een einde aan een hele periode van plannen 
maken, overleg met de gebruikers, rekenen, tekenen, nog een 
keer rekenen en uiteindelijk bouwen. 
 

Ik ben als wethouder van de gemeente Berkelland trots op deze prestatie van de 
inwoners van één van Berkellands kleine kernen: Noordijk.

Tot slot wens ik Noordijk toe dat dorpshuis ’t Haarhoes tot in lengte van jaren mag 
bijdragen aan het in stand houden en zo mogelijk verbeteren van de leefbaarheid. 

Joke Pot,
Wethouder van de gemeente Berkelland

	  

	  



	   Samen zelf doen

Men neme een vitaal dorp, een kloppend hart, een 
ontmoetingsplek, multifunctioneel gebruik, hoogstaand 
voorzieningenniveau, nieuwe activiteiten. 
Voeg daar aan toe sociale samenhang, deskundigheid, 
leefbaarheid, onderlinge afstemming en samenwerking, 
belang van vrijwilligers en integratie van sociale functies.

  
Maak het af met welzijn, zorg, educatie, cultuur en maatschappelijke dienstverlening.
En zorg tenslotte voor een aantrekkelijke presentatie. 

Dat was zo ongeveer het recept voor een dorpshuis in Noordijk. Voorwaar geen sinecure 
om dit allemaal onder één dak te brengen. Alleen een hechte gemeenschap kan daar eens 
even flink de schouders onder zetten.
Dat is gelukt. En hoe. ’t Haarhoes herbergt al deze kwalificaties en mogelijkheden. 
Door het samen zelf te doen. De bewoners zelf in nauwe samenwerking met RuraNova 
Projecten met en voor  Plattelanders en de vereniging Dorpshuizen en Kleine Kernen 
Gelderland (fusievereniging van FDG en VKK Gelderland).

Laten zien waarin een kleine kern groot kan zijn. 
Binnen onder andere een moderne cursusruimte, een dorps-bibliotheek, peuteropvang 
en buitenschoolse opvang. Buiten een Multifunctionele ontmoetingsplek voor jong en 
oud en aangrenzend een prachtige moestuin met een keur aan (vergeten) groenten. 
Zowel binnen als buiten activiteiten te kust en te keur.

Dorpshuis ’t Haarhoes is precies dat geworden, wat de initiatiefnemers voor ogen 
hadden.  
Met vereende krachten samengebracht en gerealiseerd.  
Een resultaat om trots op te zijn.  

Noordijk, gefeliciteerd!

Peter van Heek,
Coördinator DKK Gelderland
en eigenaar RuraNova

	  



Zomer 2013 - Intentieverklaringen en vrienden van ‘t Haarhoes
Om in aanmerking te komen voor overheidssubsidie of bijdrage door een fonds moet er 
aantoonbaar voldoende draagvlak voor het project in de gemeenschap zijn. Hiervoor is 
in eerste instantie door de gebruikersgroepen en de verenigingen een intentieverklaring 
getekend. 

Later is de huis-aan-huis actie “Vrienden van ’t Haarhoes” gestart waarmee, door 
deelname van meer dan 80% van de inwoners, kon worden aangetoond dat de bevolking 
van Noordijk achter de plannen staat.

Oktober 2013 – Indienen projectplan bij Provincie
Het projectteam dient het projectplan met goede financiële onderbouwing in bij 
gemeente en provincie en een aantal fondsen. Van de gemeente en twee fondsen wordt 
na enkele maanden een financiële toezegging ontvangen, de provinciale bijdrage wordt in 
eerste instantie afgewezen omdat het plan onvolledig zou zijn.

Maart 2014 – Indienen projectplan bij Provincie
Het projectplan wordt, na een gesprek op het provinciehuis, aangevuld met een bouw-
planning en gespecificeerde financiële onderbouwing, en opnieuw ingediend bij de 
provincie.

Juni 2014 – Groen licht van de Provincie
Na een zenuwslopend voorjaar komt eindelijk het goede bericht 
van de provincie en is de financiering voor het dorpshuis rond.

September 2014 - Startsein bouw
Op vrijdag 26 september wordt, met onthulling van het 
bouwbord door wethouder mevrouw Joke Pot, het officiële 
startsein voor de bouw gegeven. De bouw wordt door een 
bouwteam van Noordijkse ondernemers uitgevoerd, waarbij 
de planning en uitvoering in handen is van René Rijkenbarg 
van Bouwbedrijf Rijkenbarg en het projectteam. 

Van plan tot uitvoering

December 2012 - Formatie projectteam
Het bestuur van ‘t Haarhoes formeert een werkgroep die de plannen voor de eventuele 
bouw van een multifunctioneel dorpshuis moet onderzoeken. Uitgangspositie is de 
ontvangen bijdrage voor realisatie van de Dorpsböke. Het bestuur van ‘t Haarhoes zag het 
als een gemiste kans, wanneer dit bedrag alleen zou worden aangewend voor meubilair 
en apparatuur en niet ook deels meegenomen zou worden om het totale gebouw 
te verbeteren.

Februari 2013 - Eerste bijeenkomst projectteam
Na een aantal gesprekken met Peter van Heek blijken er bij zowel de provincie als de 
gemeente financiële bronnen beschikbaar te zijn. Daarnaast zijn er landelijke fondsen die 
goede sociale initiatieven willen ondersteunen met een financiële gift. Het projectteam 
heeft zich ondertussen uitgebreid georiënteerd bij andere kleine kernen. Ook is er 
gekeken welke expertise er in onze gemeenschap voor handen is, die tijdens het project 
ingezet kan worden.  

Voorjaar 2013 - Van schets tot ontwerp
Met het programma van eisen in de hand zijn de eerste ontwerpschetsen van het gebouw 
en de inrichting gemaakt door onze architect. Vervolgens zijn er meerdere inspraak-
avonden georganiseerd voor gebruikers en vrijwilligers van ’t Haarhoes. Na inventarisatie 
van de wensen van gebruikers en vrijwilligers, wordt een definitief ontwerp getekend en 
toegevoegd aan het opgestelde projectplan. 

 



	   	  

	  

September 2015 - Bouw gereed
Na een jaar bouwen is het dorpshuis klaar.  
Michelle Booltink en Arjan Schutten zijn we zeer erkentelijk voor het ontwerp, de 
bouwtekeningen en de vergunningsaanvraag. Bouwbedrijf Rijkenbarg en Installatiebedrijf 
Hietbrink bedankt voor jullie adviezen en getoonde vakmanschap. 
We hebben door naast het gebouw ook de installaties aan te passen of te vernieuwen, nu 
een veilig, modern en comfortabel dorpshuis. 
Verder willen we alle bedrijven, vrijwilligers en zelfstandige ondernemers die hun steentje 
hebben bijgedragen aan de realisatie van het dorpshuis bedanken voor hun inzet en 
vakmanschap. Zonder deze inbreng zouden we niet tot dit geweldige resultaat zijn 
gekomen. 

Oktober 2015 - Opening en open huis
Na een drukke periode met veel vergaderingen en e-mailverkeer 
zijn we trots op het resultaat. Als projectteam willen we graag nog onderstrepen, dat het 
bijzonder is dat alle beschikbare financiële middelen alleen zijn besteed aan de 
werkelijke bouw of aan de inventaris. Hier zijn wij enorm trots op.

Wij als projectteam wensen de Noordijkse bevolking toe dat het dorpshuis zich de 
komende jaren gaat ontwikkelen tot huiskamer van de gemeenschap en zal fungeren als 
uitvalsbasis voor tal van activiteiten. 

Edwin Markink, Jos Baack, Jannie Harderwijk, 
Michelle Booltink, Marcel Pastoor en Henk Groothornte.



Hoe Noordijk van een tegenvaller, een succesverhaal maakt...

De beslissing om de Bibliobus te laten verdwijnen werd in onze regio niet bepaald met 
open armen ontvangen. Een prachtig stuk dienstverlening zou verdwijnen. 
Een voorziening waar, met name door de basisschool kinderen, veel gebruik van gemaakt 
werd. Een bijzonder prettige en vriendelijke manier om het leesaanbod voor de kinderen 
uit te breiden en ze te enthousiasmeren om te lezen.

Toen dit gegeven uiteindelijk een voldongen feit werd, werd van hoger hand een oplossing 
aangedragen, waar eerst met de nodige scepsis naar gekeken werk. Elke kleine kern kreeg 
de mogelijkheid om een soort dorps- bibliotheek te maken, waar vrijwilligers een 
belangrijke rol zouden gaan spelen. 

In Noordijk werd dit initiatief opgepakt en er werd een werkgroep opgericht. Behalve het 
realiseren van een dorpsbibliotheek werd er meer geboden. Een mogelijkheid om een 
ontmoetingsruimte te creëren in het kader van de sociale cohesie. En toen zag men in 
Noordijk kansen.   

Een groep enthousiaste mensen zette de neuzen dezelfde kant op en er werd een 
ambitieus plan gemaakt. Men ging aan de slag om fondsen te werven.Dit alles resulteerde 
uiteindelijk in een prachtige nieuwe voorziening, waar Noordijk in de toekomst nog veel 
plezier van zal hebben.

‘t Haarhoes kreeg een nieuw modern jasje en dat staat haar goed. ‘t Haarhoes is gastvrij 
en wil mensen graag met elkaar in contact brengen. Dit kan nu op meerdere fronten.

‘t Haarhoes geeft de kinderen en volwassenen van Noordijk een mooie ruimte, met 
boeken die uitnodigen tot lezen.
Namens de werkgroep “Dorpsböke Noordijk”  wil  ik alle mensen in Noordijk van harte 
feliciteren met deze prachtige voorziening.

Alie Lerink
 

 

	  

Noabers

Als noaber van ‘t Haarhoes hebben we van dichtbij kunnen zien, hoe het oude Haarhoes 
langzaam maar zeker verdween en uiteindelijk een geweldige metamorfose onderging.
Als noaber kan de Tormijnschool optimaal gebruik maken van het Haarhoes. Een gymzaal 
binnen handbereik, daar zijn veel personeelsleden van ander scholen jaloers op. Een 
ruimte waar op vrijdagmiddag de handvaardigheidlessen gegeven kunnen worden, als er 
wat meer werkruimte nodig is. En, niet te vergeten, een keuken waar de kinderen een 
aantal keren per jaar kunnen koken en/of bakken. 

Voor de kinderen die willen overblijven tussen de middag, is ‘t Haarhoes ook een fijne 
plek. Samen eten, als een grote familie, even een moment van rust en gezelligheid. Bij 
slecht weer is er daarna voldoende ruimte om even te spelen.

Sinds de komst van de Dorpsböke komen veel kinderen wekelijks naar ‘t Haarhoes om 
boeken te halen of ruilen. Door de samenwerking met de werkgroep en de prachtige 
ruimte die in ‘t Haarhoes gemaakt is, profiteren wij voor de volle honderd procent van 
deze voorziening. 
 
Hier is het spreekwoord: ”Een goede buur is beter dan een verre vriend”, ten volle van 
toepassing, want welke school heeft de bibliotheek zo dichtbij?De afgelopen jaren was 
de verstandhouding tussen de noabers bijzonder prettig en we hopen dat dit de komende 
jaren zo blijft.

Het team van  O.B.S. B. Tormijn



Iedereen die wel eens een verbouwing heeft meegemaakt weet dat je daarbij niet 
ontkomt aan stof, zand en andere bouwrommel. Dat gebruikers ‘gewoon’ konden sporten 
of vergaderen, is vooral te danken aan de geweldige inzet van de schoonmaakvrijwilligers. 
Keer op keer werd een beroep op hen gedaan. Telkens waren er weer mensen bereid om 
stof te happen, te boenen, vegen en dweilen totdat alles er weer netjes uit zag. 

Het was de schoonmaakploeg die ervoor zorgde dat de activiteiten ‘gewoon’ door 
konden gaan.

Niet alleen de schoonmaak en het tuinonderhoud maar ook de kantine van ‘t Haarhoes 
wordt volledig gerund door vrijwilligers. 

Daags na de start van de bouwwerkzaamheden is de keuken als eerste gesloopt en 
werd een noodvoorziening ingericht. Het was af en toe wat improviseren, maar met 
een prachtige keuken annex bar in het vooruitzicht, hebben de kantinevrijwilligers zich 
prima weten te redden.  

Inmiddels hebben zij hun nieuwe domein ingewijd tijdens het onlangs gehouden 
Muziekfestijn dat werd georganiseerd in samenwerking met muziekvereniging 
Concordia. 

Kunnen rekenen op hulp van vrijwilligers is niet vanzelfsprekend. Jong en oud is 
tegenwoordig druk. Nieuwe mensen vinden die zich belangeloos willen inzetten blijkt 
een steeds grotere uitdaging.   

Dat zoveel mensen tijd vrij maken en gevraagd of soms zelfs ongevraagd de helpende 
hand bieden, geeft aan dat Noordijkers bereid zijn om de schouders er onder te zetten 
en er samen iets moois van te maken. 

Allen hartelijk dank daarvoor!

Vrijwilligers

In de voorbereidingsfase van de verbouwing van ‘t Haarhoes, 
werd door het projectteam de intentie uitgesproken, dat de 
activiteiten gedurende de bouwwerkzaamheden zoveel mogelijk 
‘gewoon’ door moesten gaan. Met hier en daar wat improvisatie 
is dat gelukt. 
Aan de hand van een strakke bouwplanning en het vooraf 
bewust bepalen van startpunt, routing en eindpunt werd 
stapsgewijs de ene na de andere ruimte onder handen 
genomen. 

Dan was er uiteraard nog de buitenboel, die ook op de schop 
ging. Tegels eruit, hek verplaatsen, straatwerk herstellen, 
borders opnieuw aanleggen, opruimen etc. etc. 
De mannen van de tuinploeg hebben met hand-en-span-
diensten gezorgd dat de vaklui door konden, de toegang vrij 
en begaanbaar bleef en de tuin weer in orde werd 
gemaakt.
Naast onze vaste vrijwilligers, hebben we ook een beroep 
mogen doen op een aantal mensen die voor specifieke 
taken werden ingezet, om zo de kosten te drukken.



Net zoals de afgelopen 15 jaar, blijven de ca. 80 vrijwilligers zorgen voor het reilen en 
zeilen van ons multifunctionele dorpshuis. 
Met name bij de schoonmaak- en tuinwerkzaamheden wordt in groepjes gewerkt die bij 
toerbeurt in actie komen.  
Bij grotere evenementen wordt extra ‘personeel’ ingezet. 
 

Ook voor ‘t Haarhoes geldt: 

“Vrijwilligers worden niet betaald, omdat ze onbetaalbaar zijn.”



PR-lid Ina Timmerije:

In 2005 ben ik benaderd met de vraag of ik in 
de PR-commissie van ’t Haarhoes wilde
plaatsnemen. De reden dat ik gezegd heb dat 
ik wel wilde was, dat ik vind dat je met z’n allen 
de gemeenschap met het dorpshuis en
verenigingen draaiende moet houden.  

Als iedereen z’n steentje bijdraagt, blijft er 
leefbaarheid in Noordijk. Dus daarom doe ik 
vrijwilligerswerk. 

Hierdoor ben ik betrokken bij verschillende activiteiten.
We proberen nieuwe activiteiten van de grond te krijgen, en goed lopende activiteiten te 
behouden.
Sinds begin 2015 vorm ik samen met Ina Nijland de (nieuwe) werkgroep AED-Noordijk. 
Wij ontfermen ons over de AED’s, zijn de  contactpersonen voor Hartveilig Wonen en 
organiseren de AED-(herhalings)cursussen in ‘t Haarhoes. 

Als ik namens de PR-commissie spreek, is ons streven zeker om meer activiteiten in 
’t Haarhoes te ontplooien, al zal dit best lastig zijn. Hiervoor zijn goede ideeën van 
iedereen uit Noordijk van harte welkom en uiteraard ook de medewerking. 

Naar mijn idee is de uitstraling van een gebouw of zaal van 
grote invloed op hoe iets over komt. Hierin is er een zeer 
grote vooruitgang geboekt met deze verbouwing. 
Het schept meer mogelijkheden en tevens is de sfeer en 
uitstraling duidelijk toegenomen. Ik krijg hier een goed 
gevoel bij. 
Als mensen zich in een plezierige omgeving bevinden en 
de mogelijkheden waarvoor het gebruikt moet worden zijn 
aanwezig kan dit zeker bijdragen aan de 
gemeenschapszin. 

Gebruikers en vrijwilligers aan het woord 

De meeste vrijwilligers maken deel uit van een gebruikersgroep, en veel van de 
gebruikers zijn ook vrijwilliger.
Aan hen is gevraagd wat zij van het vernieuwde Haarhoes vinden, welke plannen hun 
groep voor de toekomst heeft en wat hen motiveert om vrijwilligerswerk te doen.

PR-commissie

In de loop der jaren zijn er door het bestuur allerlei werkgroepen gevormd, waaronder de 
PR-commissie. Deze heeft als taak activiteiten te organiseren en te coördineren. 

Ans Bömer maakt als afgevaardigde van het bestuur deel uit van deze groep:  

Ik doe vrijwilligerswerk omdat ik het belangrijk vindt dat het dorp leefbaar blijft. Daarom 
is ook een dorpshuis erg belangrijk.

De beste ontwikkeling in het vernieuwde Haarhoes vind ik, dat het veel multifunctioneler 
is geworden. Alle ruimtes kunnen tegelijkertijd worden gebruikt zonder dat je  ‘last’ van 
elkaar hebt.  

Het is nu gezelliger, niet alleen een kantine met een sporthal.
Ik denk zeker dat het vernieuwde Haarhoes bijdraagt aan de gemeenschapszin in 
Noordijk. Veel mensen zullen zich hier thuis gaan voelen, omdat het gezellig ingericht is. 

De PR-commissie zal proberen om voor alle leeftijden activiteiten te organiseren. 
We willen graag de kookavonden nog meer uitbreiden. Nu we beschikken over 2 ovens, 
2 kookplaten en 2 magnetrons zijn er veel meer mogelijkheden.

	   	  



Het digitale tijdperk doet ook in ons dorpshuis z’n intrede.
Momenteel wordt voor Noordijk een nieuwe website ontwikkeld. Hierin zal voor 
‘t Haarhoes een online reserveringsmodule worden opgenomen, zodat potentiële 
gebruikers direct kunnen zien of een ruimte beschikbaar is en deze zelf kunnen vastleggen.
Op de achtergrond zal de agendabeheerder voor bevestiging en verwerking zorgen.

Volg de ontwikkelingen op www.noordijksite.nl

‘t Haarhoes staat in het centrum van Noordijk. De Openbare School zit er aan vast. Talrijke 
evenementen kunnen er georganiseerd worden.  Doordat ouders, met schoolgaande 
kinderen, regelmatig naar de bibliotheek komen is de drempel niet meer zo hoog.     
Niet alleen voor jongeren maar ook voor de ouder wordende inwoners kan ‘t Haarhoes 
een belangrijke rol gaan spelen.
Er is een prachtige nieuwe keuken; we zouden een gezamenlijke maaltijd kunnen 
organiseren met jong en oud. 
Te denken valt aan een bezetting van medische post, wijkverpleging of fysiotherapeut en 
een meldpunt voor oudere alleenstaanden met behulp van een App, waarmee men 
contact met anderen kan krijgen. 

Computerlessen

De PR-commissie ondersteunt ook regelmatig initiatieven van derden. Bijvoorbeeld de 
computercursussen, die al jarenlang een groot succes zijn.

Jan ter Horst, vrijwilliger sinds de oprichting in 2000: 
Direct bij de oprichting zijn we met meerdere vrijwilligers begonnen met het verzorgen 
van computerlessen. 
In de afgelopen 15 jaar hebben ruim 400 deelnemers de computer cursussen gevolgd. Zij 
komen uit de hele regio, en zelfs van buiten de gemeente Berkelland.  
Daarnaast ben ik betrokken bij de Hobby en Informatie beurs ieder jaar in november en bij 
de werkgroep Dorpsvisie, een toekomst visie opzetten over de ontwikkeling in Noordijk. 

Graag wil ik betrokken blijven, de ontwikkelingen op het gebied van automatisering raakt 
ons allemaal. Vooral ouderen onder ons hebben moeite om alles te begrijpen en bij te 
houden. De telefoon raakt uit, we moeten zelf afspraken regelen via de computer. Met 
name ouderen hebben een achterstand op gebied van moderne media. Ergens moet er 
een mogelijkheid zijn om informatie te krijgen en te leren omgaan met tal van nieuwe 
apparaten. 

Ook ben ik betrokken bij de nieuwe dorpsbibliotheek Dorpsböke. 
We hebben meer dan 500 kinderboeken en evenzoveel boeken voor volwassenen. 
De kinderen maken ruimschoots gebruik van deze nieuwe ontwikkeling in ‘t Haarhoes. 
Het is voor ons en alle vrijwilligers die er bij betrokken zijn, een uitdaging om ook de vol-
wassenen over de drempel te krijgen. 



Peuterwerk

Onder leiding van vrijwilligsters van Peuterwerk Klein 
Duimpje komen peuters in de leeftijd van 2 tot 4 jaar 
twee keer in de week, op de maandag- en 
donderdagmorgen, bij elkaar om samen te spelen. 
De peuters hebben achterin ‘t Haarhoes een eigen speelgelegenheid.
Bij een volle bezetting kan deze ruimte, ook wel Glaszaal genoemd,  gebruikt worden om 
te vergaderen. 

Er wordt geknutseld, voorgelezen en er worden spelletjes gedaan. Zo leren ze elkaar beter 
kennen. Voordeel is, dat het aan de basisschool grenst, waardoor de overgang niet zo 
groot is. 

Het is leuk om met deze groep te werken, en we hopen dit nog vele jaren te mogen doen. 
Het is heel belangrijk voor de gemeenschap dat het Peuterwerk blijft.
Het beste van de vernieuwing vinden we dat het gebouw een moderne uitstraling heeft 
gekregen.

Bovendien kunnen meerdere groepen gelijktijdig gebruik maken van ‘t Haarhoes, zonder 
dat je hinder van elkaar hebt. Het is geschikt voor jong en oud.
We hopen dat Peuterwerk Klein Duimpje nog lang gebruik mag maken van deze mooie 
accommodatie. 

	   Kinderwerk en Tussenschoolse Opvang

Annet Brunshorst-Timmerije: 
Gedurende een periode van 12 jaar, 2000-2012, ben ik secretaris 
geweest van de Stichting Noordijks Belang. 
Nu help ik al weer een heel aantal jaren als vrijwilliger bij Kinderwerk Noordijk.  
Het doel van Kinderwerk is het organiseren van activiteiten voor kinderen die woonachtig 
zijn in Noordijk en op de basisschool zitten. Hiervoor organiseren we ongeveer 6 keer per 
jaar een activiteit. Te denken valt aan puzzeltochten, knutselen, schaatsen in de winter en 
samen carnaval vieren.
  
Gezien de opkomst bij de door ons georganiseerde activiteiten, is dit wel een succes bij de 
Noordijkse jeugd. Bij de binnen activiteiten maken we meestal gebruik van  ’t Haarhoes.

Ook coördineer ik de TSO (Tussen Schoolse Opvang) in Noordijk. 
De basisschoolkinderen die om de een of andere reden tussen de middag niet naar huis 
kunnen om te eten, wordt de gelegenheid geboden om in ’t Haarhoes hun boterham op 
te eten. Hiervoor werken we samen met 17 vrijwillige overblijfvaders en moeders. We 
hebben in ‘t Haarhoes de beschikking over een prachtige ruimte waar de kinderen kunnen 
eten. Na het eten gaan ze meestal lekker buiten spelen op het mooie dorps- annex 
schoolplein. En bij slecht weer doen ze binnen een spelletje.



Tienerwerk

Nanda Pastoor:
Maandelijks organiseren we een tienerbijeenkomst op de vrijdagavond. Tienerwerk 
Noordijk biedt zo de mogelijkheid voor tieners om met elkaar in dorpshuis ‘t Haarhoes 
samen te komen. 

De jeugd uit Noordijk volgt het voortgezet onderwijs voornamelijk in Borculo en Neede en 
ziet daardoor een deel van hun leeftijdsgenoten uit het dorp niet meer zo vaak.   

‘t Haarhoes biedt een neutrale, veilige en moderne omgeving met als doel de 
betrokkenheid bij elkaar en bij het dorp te ontwikkelen. De tieners worden gemotiveerd 
om zelf een programma samen te stellen en om met hulp van volwassenen dit verder te 
organiseren. Op die manier leren ze in hun eigen gemeenschap te investeren. 

Ik doe dit vrijwilligerswerk uit betrokkenheid met de gemeenschap en de doelgroep.
De beste ontwikkeling in het vernieuwde Haarhoes vind ik de moderne inrichting en 
faciliteiten. Het veel wordt toegankelijker omdat meerdere soorten gebruikers 
tegelijkertijd terecht kunnen. 

Het plan van Tienerwerk is om maandelijkse bijeenkomsten en aparte workshops voor 
de jeugd tussen 12 en 16 jaar te organiseren.  Tienerwerk hoopt hierdoor betrokkenheid, 
cohesie en socialisatie te vergroten in ons dorp Noordijk.  
Daarnaast willen we samen met het bestuur meedenken en werken aan de verdere 
inrichting.

	  

In een klein dorp als Noordijk is het niet mogelijk om bepaalde activiteiten te organiseren 
zonder vrijwilligers. Dus ik vind het fijn dat ik daar mijn steentje aan kan bijdragen.

De beste ontwikkeling is denk ik dat het mogelijk is om boven te vergaderen. Dit geeft veel 
meer rust dan wanneer er bijvoorbeeld naast je in de gymzaal wordt gevolleybald. Ook is 
deze ruimte prima te gebruiken voor cursussen en workshops.
De kantine straalt veel meer gezelligheid uit dan voorheen. Dit komt door het gebruik van 
warmere kleuren, de verlichting en natuurlijk de aankleding van de verschillende ruimtes.

Ik hoop dat er steeds meer gebruik van ’t Haarhoes gemaakt gaat worden. Wellicht ook 
in combinatie met de Dorpsböke. Misschien dat met name de wat oudere mensen hier 
gebruik van gaan maken en daarna nog even gezellig blijven om te kletsen onder het 
genot van een kopje koffie.

Vooralsnog ben ik erg blij met de ruimte waar we in ’t Haarhoes gebruik van kunnen 
maken voor het overblijven van de kinderen. Wat de toekomst voor de TSO brengt weet ik 
niet, maar voorlopig kunnen wij hier prima mee vooruit.



Oud Noordijk

Net als de Tormijnschool, zijn wij als Historische Vereniging 
Oud Noordijk ‘noaber’.  Als goeie buren maken we bij grotere 
evenementen gebruik van elkaars faciliteiten. Op die manier 
versterken we elkaar. 

Johanna Reurink, voorzitter: 
Vrijwilligerswerk is gewoon leuk om te doen. Ik vind het interessant 
om te weten hoe Noordijkers vroeger gewoond, geleefd en gewerkt
hebben. Door tradities van vroeger in ere te houden, weet ook ons nageslacht hoe onze 
voorouders leefden. Denk bijvoorbeeld aan de Oogstdag, ’t Oale Höfke, ’t Vetpriezen en 
alles wat er nog meer geregeld word door onze vereniging in de Oale Schole. 
 
Dit doen we niet alleen in Noordijk,maar 
we gaan ook geregeld met de 
“Slachtvisite op locatie” op pad. Ik denk 
dat het vernieuwde Haarhoes zeker kan 
bijdragen aan de gemeenschapszin in 
Noordijk. Sporten, de Dorpsböke,  
vergaderruimte, ruimte voor de jeugd, 
kinderwerk, toneeluitvoeringen, 
muziekmeetings, allemaal dingen die 
belangrijk zijn voor Noordijk. 

Wij hebben van Oud Noordijk ons eigen gebouw, de Oale Schole. Plannen in het Haarhoes 
zijn er niet. Wel staan wij altijd open voor samenwerking, zoals met ’t Vetpriezen reeds 
gebeurt.

Wij wensen jullie voor de toekomst alle succes toe.

Aan diverse sporters groepen is gevraagd wat zij vinden van het vernieuwde Haarhoes. 
Vernieuwing van de barruimte en keuken, wordt door hen gezien als de beste 
ontwikkeling. Door de herindeling is de ruimte functioneler geworden en heeft het geheel 
meer uitstraling gekregen. Ontspanning na inspanning wordt nu nog gezelliger.  

Het dorpshuis is voorzien van een volledig nieuwe geluidsinstallatie. In elke ruimte is het 
geluid afzonderlijk in te stellen. In de sportzaal is tevens een cd speler met draadloze 
headset geplaatst, waardoor sporten op eigen muziek mogelijk is. De Damesgym maakt 
hier inmiddels met veel plezier gebruik van. 

Dynamic tennis, een combinatie van tennis, 
badminton en tafeltennis, wordt binnen 
gespeeld van september tot mei. In de
zomermaanden organiseert deze groep 
wekelijks op donderdag een Jeu de boules 
avond. Voor hen is het buitenterras een 
welkome aanvulling. 

De volleyballers noemen dat de verbouwing 
van sportzaal tot dorpshuis ‘t Haarhoes 
geschikter maakt voor alle leeftijden, waardoor het een centraal ontmoetingspunt in 
Noordijk wordt. Regelmatig worden onderlinge toernooien georganiseerd.
Voor de toekomst hoopt men op meer leden.

Bovendien is de wens dat er meer activiteiten voor ouderen worden georganiseerd.

Sporters van ‘t Haarhoes

Wekelijks maken diverse sporters gebruik van 
onze prachtige zaal. 
De Needse Gymnastiek Vereniging, 
volleybalverenigingen Dorpskring en Oale 
Schole, Dynamic tennis en Damesgym zijn 
vaste gebruikers. 
Velen van hen helpen na het sporten als 
kantinevrijwilliger. 



Dankwoord

Na een intensieve periode van ruim twee en een half jaar is het dan 
zover. 
Onze sportzaal is na 15 jaar intensief gebruik verbouwd tot 
multifunctioneel dorpshuis. Deze transformatie ging niet vanzelf 
en daarom dit dankwoord aan de instanties, bedrijven en personen 
die deze bouw afgelopen jaar mogelijk hebben gemaakt.

Eerst wil ik VSBfonds, Oranje Fonds, de gemeente Berkelland en de Provincie Gelderland 
bedanken voor hun vertrouwen en hun grote financiële bijdragen. Zonder deze bijdragen 
hadden we ons in 2012 moeten beperken tot de aanschaf van wat meubilair om de 
Dorpsböke in de kantine mee te realiseren. 

Verder wil ik alle bedrijven en ondernemers die hun steentje hebben bijgedragen aan de 
realisatie van het dorpshuis bedanken voor hun inzet en vakmanschap. Door deze inbreng 
zijn we tot dit geweldige resultaat gekomen en is er nu sprake van een veilig comfortabel 
en modern toekomstbestendig dorpshuis. 

Natuurlijk wil ik namens het bestuur ook het projectteam bedanken voor hun 
onvermoeibare inzet.

Tenslotte wil ik al onze vrijwilligers bedanken voor hun inzet voor, tijdens en na de bouw. 
Zonder deze groep kan een dorpshuis in een kleine kern niet bestaan. 

Ik nodig iedereen uit om de komende jaren van ons multifunctionele dorpshuis gebruik te 
komen maken en wens allen er veel (lees)plezier en ontspanning toe.

Edwin Markink,
voorzitter  Stichting ’t Haarhoes 

Het dorpshuis is mogelijk gemaakt door medewerking van:

Boerhof Projectinrichters, Heeten

Bouwbedrijf Rijkenbarg, Noordijk

Bouwtechnischburo Arjan Schutten,  Diepenheim

C & S Licht en Geluid, Delden

Dreijerink Dakbedekkingen, Diepenheim

Electroworld, Neede

Elferink Hoveniers, Noordijk

Groothornte recreatiediensten,  Gelselaar

Installatiebedrijf Hietbrink, Noordijk

Jan Eggink Verbouw en Onderhoud, Noordijk

KAJA Interieur, Rijssen

Kolkman Floors, Noordijk

Loonbedrijf Timmerije, Noordijk

Richard Tijhuis, Noordijk

RuraNova, Eibergen

Sander Lankwarden Timmer- en Metselwerken, Noordijk

Schildersbedrijf Martijn Kettering, Neede

Wanink Metsel- en Tegelwerken, Noordijk

Wullink Interieur, Harfsen



Realisatie multifunctioneel dorpshuis 2015
Mede mogelijk gemaakt door subsidies en bijdragen van:


